

Date : 03/05/2016.

التاريخ : 03 / 05 / 2016.

Mr. Hasan Abdul Rahman Al-Serkal
Excutive vice president
Chief Operation Officer (COO)
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات - سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد...

Subject Judicial award in favor of an associate Co. and two other companies

الموضوع :حكم بات لصالح شركة زميلة وشركتين اخرتين

In reference to subject mentioned above & to our disclosure dated on 18/02/2016, we are pleased to disclose that A Final Judgment has been issued from the Supreme Court of Abu Dhabi rectifying the Appellate Court Judgment in favor an associate co. and two other Co. obligating N&H Co. jointly with Hassan Tatanaki to pay to an associate Co. and two other Co. AED 70,000,000/- along with interest @ 5% annually plus AED 5,950,000/- as Compensation against an obligation of Al associate and two another two company to return to Hassan Tatanaki and N&H in the same position as it was before transfer the ownership to them.

We will disclose the financial effect on the associate Co. and two other companies once the Final Judgment executed.

بالاشارة الى الموضوع أعلاه ، والحاقاً لافصاحنا السابق المؤرخ 18 / 02 / 2016 ، يسرنا ان نفيدكم بأنه قد صدر حكم محكمة التمييز في ابوظبي في ذلك النزاع وقضى بتعديل الحكم الاستئنافي ليكون بالزام شركة ان اند اتش وحسن طاطانكي بان يؤديا لشركة زميلة وشركتين (اخرتين) بمبلغ 70,000,000 د.أ (سبعون مليون درهم) والفوائد التأخيرية بواقع 5% سنوياً ، ومبلغ 5,950,000 درهم (خمسة ملايين وتسعمائة وخمسين الف درهم) كتعويض مقابل الزام الزميلة وشركتين واخرتين بالحالة التي كانت عليها وقت نقل ملكيتها اليهم الى شركة ان اند اتش وحسن طاطانكي.

سوف يتضح الأثر المالي لذلك الحكم البات على الشركة الزميلة وشركتين اخرتين بعد تمام تنفيذه ، وسوف نفصح عن ذلك عند تمام التنفيذ.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



Mohamed Salah Ayoub
Chief Executive Officer (CEO)



محمد صلاح الايوب
الرئيس التنفيذي